
Bijlage 3 – reacties verenigingen en omwonenden t.a.v. de voorkeursvariant Noord-zuidverbinding. 
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In deze bijlage is een puntsgewijs overzicht verwoord van de reacties van omwonenden en 
verenigingen naar aanleiding van de gevoerde gesprekken over de Noord-Zuidverbinding.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



Reactie bewoners Februariplantsoen 
De bewoners rondom het Februariplantsoen zijn tegen de aanleg van een Noord-Zuidverbinding.  
Hiervoor hebben zij de volgende argumenten:  
- Overlast door lawaai, stikstof, fijnstof, lichtvervuiling.  
- De risico’s die er mogelijk zijn, met betrekking tot de huizen van het Februariplantsoen. Deze 

woningen zijn niet onderheid. De gronddruk en ook de verhoging van het grondwaterpeil zullen 
grote gevolgen kunnen hebben.  

- De historie van de huizen is belangrijk. Het zijn woningen die als onderdeel van de 800 houten 
geschenkwoningen vanuit diverse landen zijn verrezen na de watersnoodramp in de getroffen 
gebieden.  

- De verbinding zal allerlei verkeerstechnische problemen gaan opleveren in de gemeente 
Sliedrecht, want de vraag is hoe al het verkeer zich via de Thorbeckelaan verder binnen de 
gemeente gaat verspreiden.  

- De kosten voor de brede variant zijn (veel) hoger dan de subsidie die vanuit het rijk is toegezegd. 
Per saldo zal dit de lasten verhogen van alle inwoners van Sliedrecht.  

- De meest voor de hand liggende variant zou een tunnel zijn, waardoor zo min mogelijk overlast 
ontstaat voor de omgeving aan beide zijden (zie bijlage). Een tunnel-variant is op alle fronten 
beter dan de viaduct-varianten: voor de verenigingen, die enkele uren per week aanwezig zijn op 
de locatie, voor de omwonenden, die hier 24 uur per dag en 7 dagen per week wonen en voor alle 
inwoners van Sliedrecht in verband met de bouwkosten. 

 

Reactie SKC Merwede/Multiplaat 
De korfbalvereniging heeft aangegeven te willen meewerken aan de uitvoering van de plannen en 
stellen het op prijs dat zij al in een vroeg stadium zijn meegenomen in de planvorming. 
 
Voor de vereniging zijn de volgende zaken van belang: 
 

1. Blijven in het gebied: Het is cruciaal voor SKC Merwede dat zij in het plangebied blijven. Deze 

voorwaarde is opgenomen in de beoogde voorkeursvariant om de continuïteit van de 

vereniging te waarborgen. 

2. Eenmalige verhuizing: De voorkeursvariant voorziet in de behoefte van SKC Merwede om 

slechts één keer te verhuizen, waardoor verstoring voor de vereniging tot een minimum wordt 

beperkt. 

3. Financieel aspect: SKC Merwede benadrukt het belang van een ruim budget, aangezien het 

een gemeentelijk initiatief is. Hun standpunt is dat de vereniging geen extra kosten dient te 

hebben in verband met de voorgestelde ontwikkelingen. 

Daarnaast heeft de vereniging aangegeven dat er ook na de sloop van sporthal de Lockhorst aandacht 
moet zijn voor voldoende ruimte in De Valk en overige sporthallen.  
 
Wat betreft de wens om een publiek toegankelijk park te realiseren kan men zich in vinden, maar dat 
vraagt wel dat de korfbalvelden en gebouw hufterproof moeten worden. Graag ook aandacht voor het 
parkeren. 
 
De vereniging heeft ook aangegeven dat het besturen van een vereniging met vrijwilligers weinig 
ruimte laat om in de uitwerking van de plannen en realisatie een grote rol op zich te nemen. Zij 
verwacht dat de gemeente voldoende capaciteit en deskundigheid beschikbaar stelt. 
  



Reactie Volkstuindersvereniging Sliedrecht 
• De volkstuinvereniging is blij dat er ruimte voor de vereniging is voor de volkstuinen en dat deze 

ruimte aan de zuidzijde is gedacht. De locatie is van groot belang voor de vele oudere leden. 

• De vereniging heeft nu ruim 12.000 m2 in gebruik, maar kan in een nieuwe situatie volstaan met 
ruim 8.400 m2. Zo nodig kan er gewerkt worden met wat kleinere tuinen. 

• In de nieuwe situatie wil de vereniging een wat minder rommelige uitstraling zien te krijgen.  

• Men kan zich voorstellen dat hekken de kwaliteit van het gebied niet bevordert. Men denkt dat 
met een sloot ook bereikt kan worden dat de tuinen beveiligd kunnen worden tegenvernieling en 
diefstal. 

• Concentratie aan de westzijde van de verbinding is geen probleem. 
 
 

Reactie sociale moestuin 
De sociale moestuin heeft aangegeven de volgende wensen/eisen te hebben: 
- Vergelijkbaar oppervlak als het huidige, liefst groter. 
- Locatie aan de zuidzijde van de A15. 
- Locatie liefst dichtbij de Lijsterweg. Dit vanwege de bereikbaarheid voor de vrijwilligers en 

bezoekers. Geen behoefte aan parkeerplaatsen. 
- Geen locatie aan de westzijde vanwege de schaduwwerking van de bomenrij. 
- Geen hekken. 
- Wil geen nadelen ondervinden tijdens de verhuizing qua kosten.  
- Men is ontevreden dat in de voorkeursvariant geen onderscheid wordt gemaakt tussen de beide 

tuinen.  
 

 

Reactie gezondheidscluster + Havik 
Vanuit de ondernemers aan de Thorbeckelaan en de Havik is de volgende reactie gegeven: 
 Men zit niet op een Noord-Zuid-verbinding te wachten, maar als deze komt 

1. dan hebben de getoonde modellen 1 en 2 onze voorkeur en zijn de modellen 3 en 4 wat ons 
betreft niet bespreekbaar; 

2. Belangrijk aandachtspunt is wat ons betreft de parkeergelegenheid voor alle betrokkenen. 
Daar zal een betere invulling (minimaal net zoveel parkeerplaatsen als in de huidige situatie) 
aan moeten worden gegeven. 

3.  
 
  

Reactie Schaatsclub De Vriendschap 
De schaatsclub wil het liefst op de huidige locatie blijven, midden in het dorp en makkelijk bereikbaar 
voor alle ijsliefhebbers. Deze luxe willen men niet opgeven.  
 
Als de verhuizing dan toch afgedwongen wordt, dan: 
- wil men een goede nieuwe ijsbaan terugkrijgen met skeelerbaan. Voorgesteld is om in Winterswijk 

te kijken, omdat daar een ijsbaan van de toekomst is gebouwd, zodat men snel van het ijs kunnen 
genieten.  

- het nieuwe onderkomen wil men dan gebouwd hebben naar de huidige eisen en zo 
onderhoudsvrij mogelijk en duurzaam.  

- dat eerst de nieuwe ijsbaan gerealiseerd moet zijn voordat het oude ijsbaanterrein wordt 
verlaten. 

- Een nieuwe ijsbaan vergt vanwege vandalisme (ijs kapot maken) wel hekken. 
 



Wat betreft de bereikbaarheid van de locatie in Noord is er uitgesproken dat er een wens is om een 
fietstunnel onder het spoor te maken, zodat de bezoekers aan de andere kant meteen bij de ijsbaan 
uitkomen.  
 
 

Reactie Trimclub ABC 
De trimclub kan zich vinden in de getoonde oplossing.  
Men vraagt zich wel af hoe het voorgestelde trapveld beschikbaar is te krijgen voor de voetballers als 
het park ook open is voor omwonenden. 
Men is ook graag bereid mee te gaan denken over de inrichting van het gehele park. 
 
 

Reactie Skeelerclub Sliedrecht 
De club wil als vereniging graag actief blijven in Sliedrecht. Men is niet per se aan het gebied gebonden 
en is dan ook tevreden met een plek in Sliedrecht-Noord. 
De nieuwe locatie is een kans om een betere baan te realiseren.  
Men denkt graag mee aan de planvorming. 
 
 

Reactie Handboogschietvereniging Sliedrecht 
De club wil als vereniging graag actief blijven in Sliedrecht. Men is niet per se aan het gebied gebonden 

en is ook tevreden met een plek in Sliedrecht-Noord.  

Men vraagt aandacht voor de onlangs gerealiseerde opslag en liefst een mogelijkheid voor een 
sanitaire voorziening.  
 
 

Reactie duikclub Moby Dick 
Men kan zich vinden in het voorkeursmodel.  
Voor Moby Dick is van belang dat het clubhuis behouden blijft.  
Vanwege de zware duikflessen is het wel nodig dat het clubhuis bereikbaar is met de auto. 
Wat betreft het zwembad ziet men het liefst een bassin met een diepte van tenminste 2 meter. 
 
 

Reactie zwemvereniging Door Water Fit 
- DWF kan zich vinden in het voorkeursmodel.  
- Qua scenario kiest met wel voor scenario 3, dorpsbad royaal, liefst nog wat groter.  
- Een verenigingsruimte is voor het verenigingsleven een noodzaak. Liefst met een eigen ingang.  
- Men is graag bereid mee te denken over de vormgeving van het nieuwe zwembad.  
 
 

Reactie Hof van Sliedrecht/Sleyenborgh 
Niet bekend 
 

Reactie bewoners Dr. Schaepmanstraat 
Niet bekend 
 
 
 


